

## Wedding Lunches 2018

For life's most important occasion, The Aberdeen Marina Club promises to provide an unparalleled and memorable experience.

### 深情婚禮

溫馨浪漫、無可比擬的體驗，盡在深灣遊艇俱樂部

### Package includes

- Wedding ceremony at the romantic Ballroom from 10am to 3pm
- Choice of western menus from HK\$780 per person, Chinese menus from HK\$11,180 per table only
- Sample menu attached for reference only, menu proposal available upon request
- Unlimited soft drinks, fresh orange juice and local beer for three hours
- One bottle of house Champagne for toasting
- Elegant three-tier dummy wedding cake for cake cutting ceremony
- Two complimentary car parking spaces per table for three hours
- Floral centerpiece for each table
- Free corkage

### 深情婚禮

- 於浪漫宴會廳舉行結婚典禮及午餐(上午十時至下午三時)
- 精選西餐菜譜每位港幣\$780起, 精選中餐菜譜每席港幣\$11,180起
- 附頁菜譜只作參考, 另可根據客人喜好再構思菜譜
- 三小時酒水無限量供應(包括汽水, 本地啤酒及鮮橙汁)
- 奉送香檳一支
- 三層華麗結婚蛋糕供拍照用
- 每席可享三小時免費泊車(最多兩輛)
- 鮮花裝飾
- 免開瓶費

\*Function venue subject to availability 宴會場地須視乎實際情況而定  
Price is subject to 10% service charge 另收加一服務費

For further information and reservations, please contact the Events team on 2814 5442, email [events@aberdeenmarinaclub.com](mailto:events@aberdeenmarinaclub.com) or visit our website: <http://www.aberdeenmarinaclub.com>  
查詢詳情, 請聯絡深灣遊艇俱樂部宴務部, 電話: 2814 5442、  
電郵 [events@aberdeenmarinaclub.com](mailto:events@aberdeenmarinaclub.com) 或瀏覽 <http://www.aberdeenmarinaclub.com>